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Udlændinge- og Integrationsudvalget har den 27. januar 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. 424 (alm. del) efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL) til ud-

lændinge- og integrationsministeren, som hermed besvares. 

 

Spørgsmål nr. 424: 

 

Vil ministeren oversende en oversigt over antallet af tyrkiske statsborgere, der 

siden 15. juli 2016 har søgt asyl i Danmark, samt angive, om der er truffet nogen 

form for afgørelse i sagerne, og om de er behandlet efter normalprocedure eller 

åbenbart grundløs-procedure?  

 

Svar: 

 

Udlændinge- og Integrationsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet 

indhentet et bidrag fra Udlændingestyrelsen, der har oplyst følgende: 

 

”Udlændingestyrelsen kan oplyse, at 10 tyrkiske statsborgere har ansøgt 

om asyl i Danmark i perioden 15. juli 2016-30. januar 2017. Af disse 10 

personer har 6 fået deres asylsager afgjort, mens de resterende 4 perso-

ners asylsager fortsat er verserende.  

 

De 6 afgørelser fordeler sig således:  

 1 person er meddelt afslag efter normalproceduren. 

 1 person er meddelt afslag efter åbenbart grundløs-proceduren. 

 1 person har fået afgørelse om, at pågældende vil blive overført til et 

andet EU-land ifølge Dublin-forordningen.  

 3 personer har frafaldet deres asylansøgninger, hvorfor disse sager er 

afsluttet uden afgørelse.  

 

Opgørelsen er foreløbig, opgjort på baggrund af registreringer i udlæn-

dingemyndighedernes elektroniske sagsbehandlingssystem pr. 30. janu-

ar 2017 og en efterfølgende manuel gennemgang.  
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Generelt bemærkes, at de statistiske oplysninger er behæftet med usik-

kerhed, da sagsbehandlingssystemet er opbygget som et journaliserings- 

og sagsstyringssystem og ikke som et egentligt statistiksystem.” 

 

 

Inger Støjberg  
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